
钟楼区FedEx快递
常州市钟楼区FedEx联邦快递可线上预约寄件/寄往国外

产品名称 钟楼区FedEx快递 常州市钟楼区FedEx联邦快递
可线上预约寄件/寄往国外

公司名称 安徽敦航国际货运代理有限公司

价格 21.00/千克

规格参数 类型:FedEx国际快递代理
承接物品:文件，普货，机械配件，化工，药品
，食品
运输方式:国际快递，空运，海运，陆运

公司地址 合肥市

联系电话 18036249988 18036249988

产品详情

钟楼区FedEx快递 常州市钟楼区FedEx联邦快递可线上预约寄件/寄往国外 钟楼区FedEx快递咨询 钟楼
区FedEx快递服务 钟楼区FedEx快递地址 钟楼区FedEx快递电话

a subsidiary of FedEx Corp. (NYSE: FDX) and one of the world’s largest express transportation companies,
announced an alliance with eBay CBT (Cross Border Trade) to provide cross-border e-commerce logistics services
for Korean businesses looking to expand their footprint to overseas markets.

Through this alliance program, eBay sellers in Korea will benefit from access to the company’s extensive global
network with special discounts on international shipping rates. The discount is applicable to a wide variety of services
including FedEx International Priority Express, FedEx International Priority, and FedEx International Economy,
enabling Korean businesses to benefit from fast, reliable, and affordable international logistics solutions.
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